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Naar onze mening heeft de experimentenwet BI-zones zich in relatief korte tijd 

bewezen. Er is een groot aantal BI-zonesopgericht, waaronder drie in onze gemeente 

Sûdwest-Fryslân. Nu uit de praktijk blijkt dat er een duidelijke behoefte is aan het 

instrument BIZ, zijn we verheugd met uw voorstel om te komen tot een definitieve 

wettelijke regeling. 

  

Helaas kiest u er voor om geen verruiming van de bestedingsdoelen op te nemen, met 

uitzondering van het ‘internet’ dat is toegevoegd aan het begrip openbare ruimte. Naar 

onze mening zou de nieuwe wet aan betekenis winnen wanneer het mogelijk zou zijn 

om activiteiten en evenementen gericht op bijvoorbeeld promotie en marketing vanuit de 

BIZ te financieren. 

  

In uw toelichting geeft u aan dat de gemeente ruime vrijheid heeft om zelf af te wegen 

welke activiteiten een publiek belang in de openbare ruimte van de BIZ-zone dienen. Het 

is aan de Gemeenteraad om te bepalen of een bepaalde mate of vorm van 

gebiedspromotie mede een publiek belang dient. Naar onze mening geeft dit te weinig 

duidelijkheid. Vanuit jurisprudentie blijkt dat de rechter dit soort activiteiten in 

bescheiden mate toestaat. Het is echter zeer de vraag of een volledig op promotie en 

marketing gerichte BIZ in stand kan blijven onder de voorgestelde wetgeving. 

  

Die onzekerheid zal ertoe leiden dat ondernemers besluiten om de BIZ niet te gebruiken 

en te zoeken naar alternatieven, bijvoorbeeld een ondernemersfonds gevoed door de 

onroerende-zaakbelastingen of reclamebelasting. Algemene belastinginstrumenten die 

niet of in mindere mate de voordelen kennen die een (voor de ondernemers) 'eigen’ 

belastinginstrument BIZ wel kent. Zoals het vergroten van het collectieve bewustzijn, de 

toename van betrokkenheid van ondernemers en een toename van de professionaliteit 

van de bestaande ondernemersorganisaties. 

  

Naar onze mening komt het wetsvoorstel niet tegemoet aan de vraag die bij de 

ondernemers leeft. Die zoeken, gezamenlijk met de Kamer van Koophandel en de 

gemeente, naar bredere gebruikstoepassingen die ruimte geven aan innovatie en 

economische ontwikkeling. Het voorgestelde wetsvoorstel voorziet daar onvoldoende in 

en beperkt de kracht van de in potentie sterke BIZ-wetgeving. Wij verzoeken u dan ook 

om de toepassingsmogelijkheden van de wet op te rekken om daarmee te komen tot 

krachtige en vraaggerichte wetgeving. 

  

Wij zijn graag bereid om ons standpunt nader toe te lichten. 
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